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NASZA SZKOŁA MA 15 LAT!!! 

WSZYSTKIEGO NAJLEPSZEGO DLA PANI DYREKTOR, NAUCZYCIELI,
PRACOWNIKÓW

A PRZEDE WSZYSTKIM UCZNIÓW TEJ SZKOŁY
(PRZESZŁYCH, OBECNYCH I PRZYSZŁYCH POKOLEŃ)

Tort urodzinowy! A. Pawlak
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Wybory do
Samorządu

Uczniowskiego

Wybory do SU w
naszej szkole zostały
poprzedzone
spotkaniem
przedwyborczym w
dniu 25 września.
Dzień w naszej szkole
zaczął się od spotkania
całej społeczności
szkolnej z kandydatami
do Samorządu
Uczniowskiego. O
godzinie 8.00 wszyscy
uczniowie i nauczyciele
przybyli na salę
gimnastyczną, gdzie
czekali na nich
kandydaci do SU:
Monika Juśkiewicz,
Oliwia Kędzierska i
Kacper Rakociński,
opiekunowie
Samorządu (p.
Agnieszka Pawlak, p.
Anna Rąkowska i p.
Aleksander Kowalski) i
grupa dziewcząt
zajmująca się
organizacją wyborów,
tj. Kornelia Czarnecka,
Zuzanna Owczarek i
Julita Ślązak.
Spotkanie rozpoczęło
się od wprowadzenia,
które miało
przypomnieć
uczestnikom czym jest
samorządność i
Samorząd Uczniowski.
Po tym wstępie osoby
prowadzące poprosiły
kandydatów o
indywidualne
wystąpienia. W trakcie
tych prezentacji
kandydaci opowiadali o
sobie, swoich planach i
przedstawiali programy
wyborcze. Następnie
osoby kandydujące
odpowiadały na pytania
zadawane przez
prowadzących i
publiczność.
Spotkanie przebiegło w
miłej atmosferze, a
kandydaci zebrali
gromkie brawa.

Przykro nam jedynie,
że z powodu choroby
nie zaprezentowała się
jedna z kandydatek,
Joanna Konstanty.
Same wybory do
Samorządu
Uczniowskiego odbyły
się 30 września.
Przygotował je ten sam
zespół co
wcześniejsze
spotkanie.
Do głosowania
przystąpiły 173 osoby
choć uprawnionych
było 187. 3 spośród
oddanych głosów były
nieważne.
Wybory odbyły się w
szkolnej bibliotece.
Klasy zostały kolejno
zaproszone do
oddawania głosów na
jednego spośród
czterech kandydatów,
którymi byli: Joanna
Konstanty, Oliwia
Kędzierska, Kacper
Rakociński oraz
Monika Juśkiewicz.
Wraz z chwilą, gdy
ostatnia klasa
zagłosowała, komisja
rozpoczęła liczenie
głosów. Wyniki
głosowania zostały
wywieszone na tablicy
informacyjnej
Samorządu
Uczniowskiego na
głównym korytarzu
szkoły.
Społeczność naszego
gimnazjum dokonała
wyboru.
PRZEWODNICZĄCĄ
została MONIKA
JUŚKIEWICZ,
ZASTĘPCĄ
PRZEWODNICZĄCEJ
- KACPER
RAKOCIŃSKI,
SKARBNIKIEM -
JOANNA
KONSTANTY.
Nowemu Samorządowi
gratulujemy i życzymy
owocnej pracy!

Zuzanna Owczarek
Kornelia Czarnecka

Julita Ślązak

W NOWEJ
SZKOLE

  
Każdemu z nas
przejście przez próg
nowej szkoły kojarzy
się z obawami przed
nowymi wyzwaniami.
Uświadamiamy sobie,
że czekają tam na nas
nowi ludzie:
nauczyciele i koledzy,
nowe smutki i radości.
  Gimnazjum znacznie
różni się od starej,
dobrej podstawówki.
Doszło też wiele
nieznanych nam
wcześniej
przedmiotów, jak
chemia, fizyka,
geografia. Czujemy
więc, że nie będzie
łatwo.
  Gimnazjum wydawało
się bardzo duże. Ma
wiele pięter.
Pierwszego dnia mi i
moim kolegom było
ciężko znaleźć swoją
klasę, ale stopniowo
nauczyliśmy się
topografii szkolnej.
W gimnazjum są
bardzo mili
nauczyciele, a także
pracownicy. Bardzo
ładnie wyposażone są
klasy: w nowoczesne
pomoce dydaktyczne,
tablice multimedialne,
rzutniki. Jest nowa sala
biologiczna, która robi
największe wrażenie.
Bardzo fajna jest
również sala
gimnastyczna.
W naszej szkole mamy
także profesjonalne
obserwatorium
astronomiczne.
Moim zdaniem nowa
szkoła jest bardzo
dobrym miejscem do
zdobywania nowej
wiedzy, a także
poznawania nowych
kolegów i koleżanek.

Dominika Lipa

Podsumowanie II
edycji ŁRPWMSU

W Łódzkim Domu
Kultury odbyła się
konferencja
podsumowująca II
edycję Łódzkiego
Regionalnego
Programu Wspierania
Młodzieży Szczególnie
Uzdolnionej
zorganizowana przez
Departament Kultury i
Edukacji Urzędu
Marszałkowskiego
Województwa
Łódzkiego.
  Swoimi refleksjami
związanymi z
wykorzystaniem
przyznanych przez
marszałka Witolda

Stępnia stypendiów
podzielili się młodzi
uczestnicy projektu:
Rafał Spętany -
obecnie student
Politechniki
Wrocławskiej,
trzykrotny finalista
Olimpiady Innowacji
Technicznych, Kinga
Wyganowska -
uczennica z Sieradza
oraz Marcin Niciak i
Jakub Chłód z
naszego gimnazjum.
Możliwość wystąpienia
na konferencji była
wydarzeniem ważnym
z tego względu, iż ta
mała grupka została
wytypowana z ponad
1500 uczniów -
stypendystów bieżącej
edycji.

Marszałek
województwa
łódzkiego, p. Witold
Stępień,
zaprezentował
założenia projektu oraz
perspektywy jego
rozwoju w latach 2014-
2020. Jest więc
nadzieja, że jeszcze
wielu uczniów może
zostać objętych tego
typu wsparciem.
Oprócz Jakuba Chłoda
i Marcina Niciaka w
konferencji
uczestniczyła również
stypendystka, Marlena
Tenentka. 

M.T.

Wybieramy!

Stypendyści.

A. Pawlak

A. Pawlak
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SZKOLNY
PRZEWODNIK DLA

PIERWSZAKÓW

Jak co roku
pierwszego września
do naszej szkoły,
dołączyli nowi
uczniowie. Cieszymy
się, że w końcu to nie
my jesteśmy
najmłodsi w szkole.
Jako bardziej
doświadczeni z
chęcią pomożemy
wam odnaleźć się w
naszym gimnazjum.
Dlatego
przygotowaliśmy kilka
niezbędnych
informacji.
  Z własnego
doświadczenia wiemy,
że wielu ma problem z
rozpoznaniem
pracowni, więc wam
przybliżymy ten
temat. Klasa numer 1
jest to klasa
wyposażona w sprzęt
komputerowy, którego
możemy używać do
rozwijania swoich
umiejętności
informatycznych, a
pomagają nam w tym:
p. Ewa Barczewska-
Krawiec i p. Teresa
Skowrońska. Trójka to
inaczej klasa
matematyczna. To
mało lubiana klasa z
powodu ciężkiego,
naukowego nastroju
jaki tam panuje. 
Jednak lekcje umila
nam p. Teresa
Skowrońska i robi się
znośnie. Sala z
numerem 4 to nasza
ulubiona klasa
chemiczna. A wiele
ciekawych
doświadczeń
pokazuje nam p.
Monika Zawodnik,
która również uczy
nas matmy. 17 i 09 to
klasy polonistyczne,
przed którymi zawsze
panuje gwar uczniów
powtarzających

wiersze i notatki z
zeszytu. Dyktanda w
tych klasach dyktują
nam p. Izabela
Gierczyńska i p.
Agnieszka Czekalik.
W  18 przy kopule,
pani Ula Dzikowicz
panuje. I wszystko z
fizyki dokładnie nam
dyktuje. Języka
niemieckiego w 04 się
uczymy, a przy
tłumaczeniu trudnych
słówek p. Monika
Kaczmarek pomóc
nam umie. Klasa
numer 010 jest salą
anglojęzyczną, w
której p. Łukasz
Grzesiak i p. Adam
Witkowski wszystko
nam tłumaczą. W 012
świat na mapie
poznajemy i kartkówki
z nich piszemy. A
nasze postępy z
geografii ocenia p.
Małgorzata Wojtasiak,
która również
sprawdza naszą
wiedzę z j.
rosyjskiego. W te
wakacje sala 26
(biologiczna) przeszła
gruntowny remont.
Kiedy po raz pierwszy
ją ujrzeliśmy byliśmy
zachwyceni
wyposażeniem i 
dekoracjami tej
pracowni, jednak miny
nam zrzedły gdy p.
Anna Majda
przedstawiła nam
zasady BHP. Historię i
WOS wkłada nam do
głowy p. Anna
Rąkowska w sali
numer 27. My
osobiście bardzo te
lekcje lubimy i
wszystko dokładnie
zapisujemy.
Największą „klasą” w
szkole jest sala
gimnastyczna, w
której p. Joanna
Juśkiewicz, p.
Tomasz Pawlak i p.
Aleksander Kowalski
uczą nas zasad

gry fair play. Chociaż
klasy muzycznej nie
mamy to i tak po
szkole ze sprzętem
muzycznym latamy  i
razem z p. T.
Pawlakiem muzykę
utrwalamy. Gdy
modlitwy z klasy
słychać to od razu
wiadomo, że ks.
Wojciech Erenc
uczniów z pacierza
pyta. Jednak nie
przeszkadza to
nikomu bo dobrymi
ocenami naszą
wiedzę nagradza.
  W naszej szkole
organizowanych jest
wiele zajęć
pozalekcyjnych. Np.
p. Monika Kaczmarek
prowadzi kółko z j.
niemieckiego. Na
kółko chemiczne,
możemy chodzić do
p. Moniki Zawodnik. 
Dodatkowe informacje
z historii przekazuje
nam p. Anna
Rąkowska. Natomiast
p. Małgorzata
Wojtasiak organizuje
kółko geograficzne. 
Uczniów
zainteresowanych
astronomią pani Ula
serdecznie zaprasza
na zajęcia
astronomiczne. Nasi
wuefiści  prowadzą
SKS, na który może
przyjść każdy chętny.
Szlifowaniem naszych
głosów, zajmuję się p.
Tomasz Pawlak na
chórku.  Wiedzę z j.
angielskiego, możemy
poszerzyć na kółku u
p. Adama
Witkowskiego. 
Uczniów pełnych
natchnienia
pisarskiego
zapraszamy na
spotkania redakcji
gazetki szkolnej „Pod
Piątką” prowadzonej
przez p. Agnieszkę
Pawlak.
Dodatkowo z każdego

przedmiotu
organizowane są
zajęcia
wyrównawcze. 
  W naszej szkole
działają również liczne
organizacje np.:PCK
prowadzone przez p.
Ulę Dzikowicz, PTTK
prowadzone przez p.
Annę Rąkowską, p.
Łukasza Grzesiaka,
LOP prowadzone
przez p. Annę Majdę,
ZHP.
 Przebywanie w
naszym gimnazjum to
nie tylko lekcje,
zajęcia pozalekcyjne i
„karma duchowa”.
Dbamy tu również o
pokarm dla ciała. P.
Agnieszka Kępińska i
p. Renata Orszulak
przygotowują
śniadania. Jadłospis
ma bardzo dobrą
opinie wśród uczniów i
nauczycieli. Dla tych,
którzy się jeszcze nie
zorientowali działa u
nas również sklepik
szkolny, w którym
możemy zaopatrzyć
się w coś do jedzenia i
picia.
  Wszyscy uczniowie
naszej szkoły muszą
również znać kilka
innych miejsc, do
których mogą trafić w
różnych
okolicznościach. A są
to: sekretariat i gabinet
dyrektora, pokój
nauczycielski, w
którym możemy
znaleźć nauczycieli
podczas przerwy,
pokój woźnych - to
tam możemy pójść po
kredę lub po mopa,
gdy coś rozlejemy. By
otworzyć szatnię
również musimy się
tam udać po klucz.
  Mamy nadzieję, że te
wszystkie informacje
będą przydatne dla
naszych
pierwszaków.

Weronika, Ola,
Paulina, Kinga

Nasz chór.

Zajęcia astronomiczne.

Rajd PTTK - odpoczynek.

Zajęcia sportowe.

A. Pawlak

K. Rakociński

A. Rąkowska

A. Pawlak
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25-lecie Parku
Krajobrazowego

Międzyrzecza Warty i
Widawki

26 września 2014r. w
Gminnym Domu
Kultury w Burzeninie
odbyła się Wojewódzka
Konferencja
Ekologiczna "25-lecie
Parku Krajobrazowego
Międzyrzecza Warty i
Widawki", której
organizatorami byli: UG
Burzenin, Zespół
Parków
Krajobrazowych
Województwa
Łódzkiego oraz PG im.
M. Kopernika w
Burzeninie.
Konferencja objęta
została honorowym
patronatem: Marszałka
Województwa
Łódzkiego oraz
WFOŚriGW w Łodzi.
Jubileuszową
konferencję otworzyli
Dyrektor Zespołu
Parków
Krajobrazowych
Województwa
Łódzkiego - p.
Hieronim Andrzejewski
oraz Wójt Gminy
Burzenin - p. Jarosław
Janiak, którzy wspólnie
przywitali przybyłych
gości. W gronie gości,
którzy zaszczycili
swoją obecnością
uroczystość byli m.in.
Wicemarszałek
Województwa
Łódzkiego - Dorota Ryl,
przedstawiciele
Sieradzkich Parków
Krajobrazowych,
Zespołu Parków
Krajobrazowych
Województwa
Łódzkiego, pracownicy
instytucji
samorządowych
zajmujących się
tematyką ekologiczną,
urzędnicy, nauczyciele
oraz uczniowie
Publicznego
Gimnazjum w
Burzeninie.

Po oficjalnym otwarciu
konferencji nastąpił
koncert inauguracyjny
w wykonaniu
uczniów naszego
gimnazjum. Podczas
koncertu
zaprezentował się chór
i soliści - Monika
Juśkiewicz, Julia
Wawrzyniak, Karolina
Miłek, Ewelina Krysiak,
Dorota Cicha i Michał
Bartos oraz recytatorzy
- Monika Juśkiewicz,
Oliwia Nowakowska i
dwóch uczniów z
własnymi utworami
poetyckimi: Patryk
Witczak i Maciej
Wlaźlak.
  Następnie uczestnicy
wysłuchali referatów,
które wiązały się z
głównym tematem
konferencji. Prof. dr
hab. Romuald Olaczek
wygłosił referat
"Historia powstania
PKMWiW", prof. dr
hab. Józef Krzysztof
Kurowski -
zaprezentował badania
prof. Jana Teofila
Sicińskiego, tematem
wystąpienia mgr Marii
Kurzac były
"Najciekawsze
zbiorowiska roślinne na
terenie PKMWiW", dr
Tomasz Janiszewski
mówił o
"Najciekawszych
populacjach zwierząt
na terenie PKMWiW",
dr Adam Szynkiewicz
omówił temat
"Ukształtowanie terenu
i budowa geologiczna
PKMWiW" a mgr
Tadeusz Kurzac -
"Motyle PKMWiW -
wyniki badań", na
zakończenie wszyscy
obejrzeli krótką etiudę
filmową p. Krzysztofa
Gary o PKMWiW.

Informacje przekazała
p. A. Piaseczna

 

Czy natura to bzdura?

Czy przyroda liczy się tylko wtedy, gdy jest dobra
pogoda?

Otóż nie i mam nadzieję, że już o tym wiemy,
Że przyroda to też to co jemy
Oraz wszystko co oglądamy.

Mam pytanie co jej za to damy?
Fotele, szafy, telewizory

I śmieci pełne wory.
Tak robią tylko niszczące otoczenie potwory.
Na szczęście wśród nas są też mądre osoby,

Które dbają o naturalne świata ozdoby.
Dzięki nim dziś się tu spotykamy

I z okazji 25-lecia Parku
Brawa wybijamy!
Maciek Wlaźlak

***
Mijały epoki, tysiąclecia, wieki - ogólnie wiele lat,

A Ziemię porastały nieprzebyte knieje,
Nie było nas - ludzi, myśliwych i zbieraczy...
I może właśnie tym się ogrom tych lasów 

tłumaczy.

Wtedy właśnie się pojawiliśmy
I (jak to mamy w zwyczaju) o sobie myśleliśmy.

Łowców interesowały jedynie zimowe skóry
I już wtedy nie szanowaliśmy natury.

Czas wciąż parł naprzód, wszystko się zmieniało
I już nigdy nic takie samo nie pozostało.

Był to okres, gdy nasza duma była już niemała,
Bo właśnie starożytność nastała.

Z lasów drewno wycinaliśmy,
Z łona matki Ziemi kamienie wydobywaliśmy.

I spokojnie, bez złych zamiarów,
Korzystaliśmy z natury darów.

Wszyscy parliśmy naprzód - nic się nie 
odwlecze.

Stop! Patrzymy  - to już średniowiecze.
I podczas wojen na włócznie, łuki, strzały

Na drewno i stal popyt był niemały.

Mija kilkaset lat. Potem jeszcze rok.
Co my tu mamy? Nastał już barok.

Idziemy po drewno i kamienie na budowę, po złoto
na zdobienia.

Ani my ani Ziemia nie ma ni chwilki  wytchnienia.

Teraz manufaktury. Zapotrzebowanie ogromne.
I znajdź jeszcze żelazo na kolejną wojnę!
Drewno na piki wszystkie, na muszkiety.

Było to głupie - no, niestety.

Teraz współczesność, tu wcale nie lepiej.
Parę rezerwatów chroni przyrodę przed

zachłannym człowiekiem,
Kilka osób fałszywych woła: Stop! Stop tym

zniszczeniom.
A jak przyjdzie co do czego: siedzą i się  lenią!

Tacy ludzie nigdy nic nie zmienią!

Ludzie! Z tego co my robimy to po prostu boki
zrywać!

Jak można matce naturze jej należność  wyrywać
?

Ludzie kochani! Trzeba z tym skończyć.
Dopóki można to łatwo, bezszkodowo  zakończyć

Patryk M. Witczak

W czasie konferencji.

Występy gimnazjalistów.

S. Skórzak

S. Skórzak


